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CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 25 JUNI 2015 
 

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag vast te stellen. 
 

Akkoord programmamanager  Gerben Houtkamp 
In overleg met manager Advies  Wim Nieuwenhuis 
 



Conceptverslag openbare vergadering algemeen bestuur Groengebied Amstelland, gehouden op 
25 juni 2015 in het clubhuis van de Watersportvereniging Ouderkerkerplas, Aan de Wind 9 in 
Ouderkerk aan de Amstel. 
 
Aanwezig 
Mevrouw M.T.J. Blankers-Kasbergen - Gemeente Ouder-Amstel (vicevoorzitter) 
De heer P. Bot - Gemeente Amstelveen 
De heer R.P. Grondel - Gemeente Diemen 
De heer E. Jaensch - Gemeente Amsterdam 
Mevrouw A.M. Bosman - Gemeente Amsterdam (plv. lid) 
De heer G. Houtkamp - RNH (programmamanager) 
De heer J.L. Hylkema - RNH (directeur) 
Mevrouw H.N. Janssen-Van Delden - Verslaglegging 
 
Insprekers 
Mevrouw Van Dongen 
Mevrouw F. te Riet (Bewonersvereniging Nellestein) 
 
Afwezig  
De heer Tj.P.J. Talsma - Provincie Noord-Holland (beoogd bestuurslid) 
De heer A. Choho - Gemeente Amsterdam 
De heer J.W. Nieuwenhuis - RNH (manager advies) 
 
1. OPENING 

 
 De vicevoorzitter opent de vergadering om 15.05 uur en sluit deze direct weer vanwege het niet 

aanwezig zijn van een quorum. De vicevoorzitter heropent de vergadering als buitengewone 
vergadering en heet de aanwezigen welkom. De vicevoorzitter laat weten dat er bericht van 
verhindering is ontvangen van de heer Talsma. De heer Jaensch komt mogelijk later, waardoor 
er dan alsnog een quorum aanwezig is. Er hebben zich twee insprekers gemeld: mevrouw 
Van Dongen en mevrouw Te Riet. De vicevoorzitter stelt voor om de insprekers voor 
agendapunt 2 het woord te geven. Het algemeen bestuur stemt hiermee in. 
 
Inspraakreactie mevrouw Van Dongen 
Mevrouw Van Dongen geeft aan zich zorgen te maken om de effecten die het evenement 
Dirt Maniacs en huidige modderparcours op het gebied en het recreatieve gebruik hebben. 
Mevrouw Van Dongen wil graag van het algemeen bestuur weten hoe het algemeen bestuur 
hierin staat en hoe het bestuur deze activiteiten ziet passen in het gebied als onderdeel van de 
Metropoolregio Amsterdam. Mevrouw Van Dongen merkt op dat het gebiedje waar het 
evenement werd gehouden en waar nu het modderparcours ligt, een van de weinige stukjes 
“ongerepte natuur” in de omgeving leek te zijn, met orchideeën, IJsvogels, koekoek en specht. 
Nu laat het groengebied volgens mevrouw Van Dongen een ondernemer “los” in het gebied, 
die zich niet aan de vergunningsvoorwaarden houdt, met als resultaat dat het gebied vol ligt 
met rommel en oude autobanden. Mevrouw Van Dongen maakt zich zorgen over de veiligheid, 
voor zowel recreanten als voor honden en het milieu en hoopt dat het groengebied hier iets 
mee doet.  
 
De heer Jaensch en mevrouw Bosman komen binnen. 
 
Naar aanleiding van de inspraak van mevrouw Van Dongen wil de heer Jaensch weten of het 
inderdaad zo is dat de ondernemer zich niet aan de vergunningsvoorwaarden heeft gehouden. 
De vicevoorzitter antwoordt dat het klopt dat de vergunning niet een-op-een is nageleefd. De 
ondernemer is hier ook door de gemeente en het groengebied op aangesproken.  
De heer Grondel informeert naar de gezondheidsrisico’s waar mevrouw Van Dongen op duidt 
en wil weten wie hiervoor de verantwoordelijkheid draagt. De heer Houtkamp legt uit dat de 
ondernemer verantwoordelijk is voor het veilig houden van het terrein, maar dat er voor 
deelnemers ook een zekere mate van “gebruik op eigen risico” geldt. Op dit moment is het 
groengebied als beheerder nog verantwoordelijk voor het gebied voor zover dit openbaar 
toegankelijk terrein is, maar zodra het parcours officieel in gebruik is genomen, is de 
ondernemer verantwoordelijk. Het waterschap is verantwoordelijk voor de waterkwaliteit en laat 
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de waterkwaliteit momenteel ook toetsen. Naar aanleiding van een vraag van de heer Bot laat 
de vicevoorzitter weten dat het om een pilot van 1 jaar gaat, die geëvalueerd wordt. Op basis 
van de uitkomsten van de evaluatie wordt besloten of het groengebied hier een vervolg aan wil 
geven.  
 

 Inspraakreactie mevrouw Te Riet 
Mevrouw Te Riet reikt een zelfgemaakt presentje uit vanwege 5 jaar Open Air. Mevrouw 
Te Riet merkt op dat de organisatie er deze editie in is geslaagd om het Gaasperplaspark 
groener achter te laten dan het voorheen was. Ze vindt het alleen jammer dat dit gedaan is met 
kunstgroen. Er zijn namelijk kunstgroene Hederablaadjes in het gebied achter gebleven, die 
door de opruimploeg over het hoofd zijn gezien. Mevrouw Te Riet pleit ervoor om er bij de 
organisatie van het evenement op aan te dringen, dat zij in het vervolg geen kunstgroen meer 
in het park achterlaten. Verder merkt mevrouw Te Riet op dat er – tegen de afspraken in – op 
bepaalde locaties waar wilde orchideeën, wilde Vogelmelk en gewone Vogelmelk stond, 
gemaaid is. Mevrouw Te Riet geeft aan graag het contract met de verlenging te willen inzien. 
Zij begrijpt dat bedrijfsinformatie niet openbaar is en stelt voor deze in het contract zwart te 
maken, zodat deze niet leesbaar is. Tot slot wijst mevrouw Te Riet het bestuur op de risico’s 
van bodemverdichting en op de mogelijke consequenties van het te zwaar belasten van de 
bruggen in het gebied door vrachtauto’s voor het evenement. 
De heer Jaensch laat weten dat de gemeente Amsterdam ook onderzoek zal uitvoeren naar 
bodemverdichting en vernatting. Dit onderzoek zal in 2016 plaatsvinden. Op de vraag van de 
heer Jaensch of er na deze editie van Open Air minder afval in het gebied is achter gebleven, 
antwoordt mevrouw Te Riet dat zij niet de indruk heeft dat dit het geval is, maar dat zij dit pas 
goed kan zien in de herfst. Verder merkt mevrouw Te Riet op dat zij blij is dat de gemeente 
Amsterdam onderzoek gaat doen naar bodemverdichting, maar dat zij het jammer vindt dat dit 
pas in 2016 wordt gedaan en niet al in 2015. 
De vicevoorzitter dankt mevrouw Te Riet voor haar inspraakreactie. 
 
VOORSTEL VAN ORDE: de vicevoorzitter stelt in verband met de aanwezigheid van 
belangstellenden voor om agendapunt 11 voor punt 2 te behandelen. Het algemeen bestuur 
stemt hiermee in. 
 

2. CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 23/04/2015 
 

 Tekstueel 
Geen opmerkingen. 

  
Naar aanleiding van 
Geen opmerkingen.  
 
Het algemeen bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen. 
 

3. INGEKOMEN STUKKEN 
 

 20150940: De heer Grondel wil graag een afschrift van de beantwoording van de vragen van 
de Partij van de Ouderen Diemen. De heer Houtkamp zal hiervoor zorgen. 
 
Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving 
aan te nemen. 
 

4. JAARREKENING 2014 
 

 De heer Houtkamp laat weten dat de provincie en de gemeenten Amstelveen en Diemen 
schriftelijk hebben gereageerd. Hun reacties zijn bij de stukken voor deze vergadering 
gevoegd. Mevrouw Bosman brengt de complimenten van de gemeente Amsterdam met 
betrekking tot de stukken over. Mevrouw Bosman laat tevens weten dat de gemeente 
Amsterdam instemt met de jaarrekening, maar hierbij wel nog enkele opmerkingen heeft. Zo 
kijkt de gemeente uit naar de update van de meerjarenraming voor het groot onderhoud en de 
vervangingsinvesteringen. Verder wil de gemeente graag weten hoe het beheer van de brug 
over de Gaasp bekostigd wordt en of dit leidt tot een verhoging van de participantenbijdrage. 
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De heer Houtkamp antwoordt dat dit niet het geval is. Op de vraag van mevrouw Bosman of 
het updaten van de vastgoedcontracten heeft geleid tot structurele hogere inkomsten antwoordt 
de heer Houtkamp dat dit klopt. Mevrouw Bosman wil weten of er nog gekeken wordt naar de 
actualiteit van het risico met betrekking tot de taludstabiliteit van de Ouderkerkerplas, dat nu 
voor € 1 miljoen in de risicoparagraaf van het weerstandsvermogen is opgenomen. De heer 
Houtkamp legt uit dat momenteel wordt bezien hoe actueel dit risico is. De uitkomsten hiervan 
worden besproken in de najaarsvergadering. Dan zal ook de update van de meerjarenraming 
voor groot onderhoud en vervangingsinvesteringen gereed zijn en samen met een begeleidend 
voorstel worden voorgelegd aan het algemeen bestuur. De adviescommissie wordt hier nauw 
bij betrokken. 
 

 Het algemeen bestuur besluit de jaarrekening 2014 Groengebied Amstelland vast te 
stellen.  
 

5. BEGROTINGSWIJZIGING 2015 
 

 Mevrouw Bosman merkt op dat de gemeente Amsterdam in het verleden bezwaar heeft 
gemaakt tegen indexering van de begroting en de participantenbijdrage en laat weten dat de 
gemeente hier nog steeds bezwaar tegen heeft. De heer Grondel merkt op dat de indexering 
eerder al is vastgesteld en dat deze niet gewijzigd wordt met de begrotingswijziging. 
 

 Het algemeen bestuur besluit: 
1. De begrotingswijziging 2015 Groengebied Amstelland vast te stellen; 
2. RNH opdracht te geven voor de geoffreerde inzet en het uitvoeren van de 

inspanningen die in de begrotingswijziging 2015 zijn opgenomen. 
 

6. PROGRAMMABEGROTING 2016 
 

 De heer Jaensch laat weten dat de gemeente Amsterdam bezwaar heeft tegen de 
voorgestelde indexering met 0,95%. De vicevoorzitter constateert dat de gemeente Amsterdam 
hiermee een minderheidsstandpunt heeft en dat de meerderheid van het algemeen bestuur 
instemt met indexering. De heer Jaensch spreekt tevens zijn zorg uit over de onzekerheid 
omtrent de inkomsten uit koudewinning. 
 

 Het algemeen bestuur besluit: 
1. De programmabegroting 2016 Groengebied Amstelland vast te stellen; 
2. RNH opdracht te geven voor de geoffreerde inzet en het uitvoeren van de 

inspanningen die in de programmabegroting 2016 zijn opgenomen. 
 

7. TOEKOMST RECREATIESCHAPPEN 
 

 De vicevoorzitter geeft aan dat het de bedoeling was dat de provincie bij dit agendapunt een 
toelichting zou geven. Nu er geen vertegenwoordiger van de provincie aanwezig is wordt het 
lastig om dit punt te behandelen. De heer Grondel stelt voor om in plaats daarvan de informatie 
die hier wel over bekend is, ter vergadering met elkaar te delen en schetst kort het proces voor 
zover hij daarvan op de hoogte is. De heer Hylkema vult aan dat de vicevoorzitters van de 
recreatieschappen, een gezamenlijke brief aan de provincie hebben gestuurd, waarin zij hun 
verontwaardiging over het proces hebben geschetst. Hierbij hebben ze de provincie gewezen 
op het mogelijke sneeuwbal effect van een eventuele uittreding van de provincie uit de 
recreatieschappen. Dit signaal is ook afgegeven aan de nieuwe coalitie van provincie, toen zij 
bezig waren met het opstellen van het coalitieakkoord. Nu er een wisseling van portefeuilles bij 
de provincie heeft plaatsgevonden, is niet duidelijk hoe de nieuwe gedeputeerde met het 
proces om wil gaan.  
De heer Grondel laat weten voordelen te zien in een koepelschapmodel. De heer Jaensch 
geeft aan dat de gemeente Amsterdam ook voorstander is van het koepelschapmodel, waarbij 
zij wel wil dat de provincie zitting heeft in dit koepelschap. Amsterdam heeft hier bestuurlijk ook 
aandacht voor gevraagd bij de provincie. De gemeente heeft ook aangegeven te hechten aan 
een gelijkwaardige deelname van de provincie en de gemeenten. Verder stelt de heer Jaensch 
dat het risico op het gevreesde sneeuwbaleffect - waarbij gemeenten na uittreding van de 
provincie uit de recreatieschappen eveneens uittreden – een zeer reëel risico is. Amsterdam 
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heeft dit ook expliciet uitgesproken. 
 Omdat het niet duidelijk is hoe de nieuwe gedeputeerde met het proces wil omgaan, stelt de 

heer Grondel stelt voor gedeputeerde Talsma een brief te sturen, waarin hij gevraagd wordt om 
met de vicevoorzitters van de recreatieschappen in overleg te treden over het proces omtrent 
bestuurlijke vernieuwing van de recreatieschappen, om te bespreken welke ideeën daar nu 
over leven. De overige bestuursleden sluiten zich hierbij aan. Dit zal aan de vicevoorzitters 
worden voorgelegd door RNH. 
 

8. MEDEDELINGEN: GEZAMENLIJKE RAPPORTAGE RECREATIEMONITOR  
EN HET GROTE GROENONDERZOEK 
 

 Mevrouw Bosman deelt mee dat de gemeente Amsterdam positief is over deze gezamenlijke 
rapportage en graag van de andere participanten hoort of zij er ook zo over denken en of zij 
willen dat in het vervolg ook gezamenlijk wordt gedaan. Het algemeen bestuur is positief over 
de rapportage en ziet zeker meerwaarde in koppeling van de resultaten van beide onderzoeken 
in een gezamenlijke rapportage. De heer Bot merkt op dat er in de tabellen op pagina 4 
onjuiste percentages worden genoemd en adviseert om dit te corrigeren. 
Op de vraag van mevrouw Bosman hoe het groengebied omgaat met gesignaleerde trends, 
zoals de trend van het dichter bij huis recreëren, antwoordt de heer Grondel dat het belangrijk 
dat het bestuur op basis van de onderzoeksresultaten beziet of het huidige beleid hier 
voldoende op aansluit en of er aanpassing van het beleid of van de visie van het groengebied 
nodig is. De heer Jaensch pleit ervoor om in vervolgonderzoek in beeld te brengen wie de 
gebieden bezoeken, wat zij graag zouden zien in de gebieden en of bezoekers van de 
evenementen inderdaad ook terugkomen naar de gebieden. De heer Houtkamp laat weten dat 
dit prima te verwerken is in de vragenlijsten van de onderzoeken. 
 

 Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededelingen. 
 

9. HANDHAVINGSPLAN 2015-2016 
 

 Het algemeen bestuur besluit het handhavingsplan 2015-2016 vast te stellen.  
 

10. WIJZIGING WET GEMEENSCHAPPELIJKE REGELINGEN 
 

 De vicevoorzitter merkt op dat het signaal dat is opgevangen dat de nieuwe gedeputeerde 
wellicht voorzitter van het groengebied wil zijn, van invloed is op de keuze voor een van 
scenario’s voor samenstelling van het bestuur. De vicevoorzitter stelt daarom voor om eerst 
aan de gedeputeerde te vragen of hij inderdaad voorzitter van het groengebied wil zijn. De heer 
Jaensch laat weten dat de gemeente Amsterdam er geen moeite mee heeft om de 
voorzittersfunctie te reserveren voor de gedeputeerde, maar wel graag zitting wil hebben in het 
dagelijks bestuur. De aanwezige bestuursleden spreken hun voorkeur uit voor scenario 3 als 
oplossing voor de korte termijn. De vicevoorzitter zegt toe contact op te nemen met de 
gedeputeerde om te horen of hij inderdaad voorzitter wil zijn en stelt voor om de besluitvorming 
over het voorstel door te schuiven naar de najaarsvergadering. Het algemeen bestuur stemt 
hiermee in. 
 

 Het voorstel wordt aangehouden tot de najaarsvergadering. 
 

11. VERLENGING ONDERERFPACHT GOLFBAAN DE HOGE DIJK 
 

 De heer Jaensch deelt mee dat de gemeente Amsterdam akkoord is met het voorstel. De 
gemeente zal ook borgen dat het parkeertarief laagdrempelig blijft, zodat het gebruik van het 
parkeerterrein door recreanten ook laagdrempelig blijft. De vicevoorzitter laat weten het fijn te 
vinden dat golfbaan De Hoge Dijk een mooie golfbaan blijft met een mooi openbaar 
toegankelijk landschap en het groengebied ook nog inkomsten oplevert. 
 

 Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met het aangaan van een nieuwe 
ondererfpachtovereenkomst met de Stichting Openbaar Golfterrein De Hoge Dijk.  
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12. HERSTEL TOEDELINGSFOUTEN HERINRICHTING AMSTELLAND 
 

 Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met de aankoop van twee percelen grond in 
de Middelpolder (respectievelijk circa 5.225 m2 en circa 1.538 m2 groot) van de gemeente 
Amstelveen en met het verleggen van een sloot (zodat het hart op de kadastrale grens 
komt te liggen) en hiervoor een budget ter beschikking te stellen van € 7.500,-. 
 

13. UITBREIDING PARKEERTERREIN DE AANLOOP 
 

 Mevrouw Bosman geeft aan dat de centrale stad van Amsterdam moeite heeft met uitbreiding 
van het aantal parkeerplaatsen naar 340. De heer Bot laat in aanvulling hierop weten dat de 
Groenraad van de gemeente Amstelveen een negatief advies heeft uitgebracht ten aanzien 
van het voorstel om het aantal parkeerplaatsen uit te breiden naar 340. 
 

 Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met de uitbreiding van het parkeerterrein 
aan De Aanloop door Stadsdeel Zuid naar maximaal 265 parkeerplaatsen, onder 
voorwaarde dat het onderhoud van het gehele perceel van het parkeerterrein door en 
voor rekening van Stadsdeel Zuid wordt uitgevoerd. 
 

14. RONDVRAAG EN SLUITING 
 

 De heer Bot heeft van Groen Links uit de gemeenteraad van Amstelveen het verzoek gekregen 
om te bezien of het mogelijk is om in het kader van biodiversiteit per jaar een of twee 
diersoorten extra “in het zonnetje te zetten”. Hierbij kan gedacht worden aan het doen van 
investering ten behoeve van geselecteerde diersoorten en aan het geven van extra publiciteit 
aan deze diersoorten. Het algemeen bestuur vindt het een sympathiek voorstel dat ook past bij 
het beleid van het groengebied en stemt ermee in. 
 
Het algemeen bestuur besluit, in het kader van bevordering van de biodiversiteit, per 
jaar een of twee diersoorten te selecteren waaraan extra aandacht wordt besteed, hetzij 
door het doen van investeringen ten behoeve van deze diersoorten, hetzij door extra 
publiciteit te geven aan deze soorten. 
 
De vicevoorzitter wil graag van de heer Jaensch weten of het klopt dat de heer Vreugdenhil 
niets meer mag organiseren bij de Gaasperplas. De heer Jaensch antwoordt dat dit niet correct 
is en dat het stadsdeel - ook vanuit de evenementenverordening - niemand op voorhand mag 
uitsluiten en dit ook niet doet. Wel kunnen er op basis van ervaringen uit het verleden 
aanvullende eisen aan een organisator of organisatie worden gesteld. 
 
De heer Houtkamp wijst het algemeen bestuur op een uitzending van RTL4 waarin aandacht 
wordt besteed aan het Groengebied. 
 
De vicevoorzitter sluit de vergadering om 16.45 uur. 
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